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Írásbeli kérdés

„A szocialisták házon belüli adok-kapokja veszélyt jelenthet egyes minisztériumok
működésére nézve, avagy a Belügyminisztérium számítógépes rendszere hogyan működhet
vírusvédelem nélkül? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Lamperth Mónika Miniszter Asszonyhoz . Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2002-es választási kampányban Medgyessy Péter azt hangoztatta, hogy a
közpénzekkel felelősen bánó kormányt kíván alakítani . Azt is ismételgette, hogy nem lesz
boszorkányüldözés . Az emberek ma már látják, hogy egyik állítása sem állja meg a helyét .

Nézzünk egy példát az elmúlt másfél év szocialista hatalomgyakorlási technikájáról .
MSZP, B aj a Ferenc, K eller László, P roWare K ft, In-Forrás K HT, M iniszterelnöki H ivatal,
Belügyminisztérium. Egy párt, két név, két cég, és két minisztérium .

A ProWare Kft .-ről kiderült: számítógépes ismeretein túl a cég brókerlátogató Baja
Ferenc, és Keller László kérésére a polgári kormányt lejárató szándékkal anyagocskákat
készítgetett. Ez azt jelentette, hogy a szocialisták kérésére, megkötött szerződések alapján
közpénzből gyártotta az állítólagos céghálókról szóló anyagokat. Az „átvilágítás" szócska
sok, az előző kormány idején dolgozó embernek a félelem szinonimájává vált. Az aknamunka
diadalmas vezércége gyűjtögette is az anyagokat szorgalmasan Keller László „feljelentésügyi
államtitkárnak", ám az úgynevezett bizonyítékok csalódást okoztak, hiszen több esetben a
rendőrség, néhányban pedig az ügyészség nem találta a Keller által tett feljelentéseket
megalapozottnak .

A legjobb kapcsolatok is tönkremehetnek egyszer - mondják. Baja Ferenc és a
ProWare kapcsolata, mint annyi más esetben is a pénz miatt romlott meg. Összekaptak az In-
Forrás KHT átvilágítása miatt . A vitának az lett a vége, hogy az informatikai cég nem tudta
kifizetni felgyülemlett számláit, mert a MEH a hírek szerint Baja Ferenc haragját szolgálva
nem fizet a ProWare Kft-nek . A kft vezetőjének elmondása szerint az ő noteszában is -
hasonlóan Kulcsár Attila naptárjához - többször szerepelt Baja államtitkár úr neve . Na, ezzel
nem is lenne semmi gond, hiszen az ő ügyük, ám a szocialista mesterkedés kínos árnyoldala
elsősorban a Belügyminisztérium működését érinti mostanában .

A BM számítógépes vírusvédelme lapinformációk szerint pár hétre leállt . A leállás oka
pedig a ProWare Kft csődje . Az APEH a cég köztartozásai miatt lefoglalta a kft
számítógépeit. A ProWare informatikusait - a hírek szerint - már hónapokkal ezelőtt
elbocsátották, mert nem tudtak nekik fizetni . A Belügyminisztérium számítógépes



rendszerének vírusvédelmét pedig az eredetileg csak a számítástechnikával foglalkozó cég
végezte. Most úgy néz ki, hogy a vírusvédelem nélküli rendszerben egy nagyobb "támadás"
esetén akár beláthatatlan következményekkel is lehet számolni az államigazgatásban .

Tehát a szocialisták összezörrenése az államigazgatás rendes működését is
veszélyezteti . Információk szerint veszélybe került pár hétre a Magyar Köztársaság egyik
legjelentősebb adatnyilvántartó rendszere . Pedig erre kiemelten kellene ügyelni .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Igazak-e a hírek?

Van- e vírusvédelme ma a BM számítógépes rendszerének?

Ki végzi a vírusvédelmet a ProWare Kft leállása óta?

Nem gondolja-e, hogy a szocialista párt és annak gazdasági holdudvarának vitája hatással
lehet a minisztérium rendes működésére?

Budapest, 2003 . november 20 .
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